“世界未来500强”成员申请表
   Application form for “The Future 500” Member

申报企业(Company name)：                                       
报送时间(Application time)：        年(Year)     月(Month)        日(Date)

· 企业申报资格和要求
凡是在中国境内注册并进行经营活动, 其各项业绩优于行业平均水平的所有企业都有资格申报。申报企业填写“世界未来500强”中国企业申请表，发送至世界未来500强(中国)总部，由该总部组织的世界未来500强中国企业评测小组运用GC360(全球公司公民责任全方位评测系统)实施测评。
All companies and organizations can be qualified to become the Future 500 member, which register and do business in China and their performances precede the average of their sector. The candidate fills out the application form of “The Future 500”, sends it to “The Future 500(China)”, and then an assessment group organized by the Future 500 (China) will actualize GC360 audit for the candidate company.

宗旨：塑造未来型的可持续发展的企业，帮助企业实现向新经济的跨越和过渡，寻求对所有利益相关者包括股东、职工和工作场所、社区、市场和环境的最大回报.
Mission: shaping future sustainable enterprises that serve not only shareholders,  but an increasing array of stakeholders, including  employees, communities,  customers, the environment, etc.
原则：献身于利益相关者参与，推动企业最大限度地履行三重责任：经济（效益）、 社会 （道德规范）、环境（可持续）责任。
Principle: Devoted to Stakeholder Engagement to maximizing the “triple bottom line”: economy(accountability), society(ethics) and environment (sustainability).
· 评测内容和方法，详见世界未来500强介绍：www.future500china.org
Audit content and method, please look at the introduction of future 500 in detail: www.future500china.org
· 世界未来500强（中国）联系地址(Address of future 500 China):
北京市朝阳区东三环中路39号，建外SOHO, 7座1501室，邮编：100022

#7-1501, Jianwai SOHO, 39 East 3RD-Ring Road, Chaoyang District, Beijing 100022, China

电话(Tel): 86-10-58690281, 86-10-58692986； 传真(Fax)：86-10-58690281

手机(mobile)：13801253812

电子邮箱Email: bast@soft-technology.org
网页Web：www.future500china.org
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